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FAU-møte 19. Mars 2025 

Til stede: Skolen: Karoline + Kristin. FAU: Cecilie Ramse, Patrick Nordberg, Anniken, 
Panthea Fereidoni, Marie, Christian, Carina Waag 

1. Info fra skolen 
a. Foreldremøter 

 Gode tilbakemeldinger på vårens foreldremøter fra 1.-6. Stor variasjon i behov hos 
foreldre, krevende å imøtekomme alle behov. Få som har svart på forespørsel om 
tilbakemeldinger: gjennomsnittlig totalopplevelse på 4.5 (av 5). 

 Mulighet å legge til en ekstra del med kun foreldre, fasilitert av foreldrekontaktene 
(uten tilrettelegging fra lærerne), ved behov for mer diskusjonstid. 

 Invitasjon er sendt ut to ganger (skolemelding + ukeplan). 
b. Nettvett 

Drøftelse av erfaring med foredrag med Mia Landsem 
 Foredrag fra 1-4. trinn, 5.-7. trinn + foreldremøte. 

 
Fra skolen: 

 Tilbakemelding fra Mia om at enda mindre grupper (trinnvis) er bedre.  
 Forslag fra skolen om å ta temaet inn på første foreldremøte på høsten (30 

minutter). 
 Skolen bevisste på at det kan komme reaksjoner fra barna på det som ble tatt opp 

(porno, overgrep, osv.).  
 Skolen har laget plan for hvordan de jobber videre med temaet resten av dette 

skoleåret, og framover. Malin (IKT-veileder) skal lage en plan for digitale medborgere 
(uansett trinn). 

o Eksempler: samler innn iPad i ferier, og bruker dene anledning til å slette 
bilder på iPader osv. 

FAU: 
 Vurdere om å gjenta samme type foredrag om ett år eller senere, ved samme eller 

andre foredragsholder (f.eks. Barnevakten) 
 Vurdere å lage en oppsummering av temaer som kan deles.  (Cecilie ) 

 
c. Støy 

 



2 
 

Skolen: 

- Lokaler setter noen begrensninger, er bygget som baseskole. Skoleåret planlegges 
med store, mellomstore og mindre rom. Vi har ikke nok klasserom til alle. 

- Det vil alltid være «læringslyd» på basen, når de sitter og jobber og samarbeid. 
- A-basen har lydutjevningsanlegg (bruk av mikrofon), fordi noen barn har nedsatt 

hørsel og trenger tilrettelegging. Lettere for lærere å gi beskjeder ved bruk av 
mirkofon.  

- Skolen har også lydplater, men ingen midler til å installere mer lyddempende 
akustikkplater. 

- Dersom noen blir negativt påvirket av dette, så vil skolen gjøre tiltak for å 
tilrettelegger. Dette utformes i dialog mellom lærere og barn/foreldre. 

2. Skolebehovsplan 

Ref. melding i skolemelding. Forventes at elever fra Sørkedalen skolen skal flyttes til 
Bogstad skole. 

Vurderes at driftstyret.  
FAU mangler representant i driftstyret; som skal være med i år og lede neste. 

 

3. “Smarttelefonfri barndom” (Orientering) 
 Foreldre som ønsker å delta på FAU og ta opp prosjekt “smarttelefonfri barndom».  
 Settes opp som tema på neste måte; nyttig å vite hvordan andre FAUer har håndtert 

dette. 
 Foreløpig vurderes dette som utenfor mandatet til FAU, men det er et behov for å 

legge til rette for diskusjoner mellom foreldre om dette temaet, inkludert fasilitert av 
klassekontaktene, og eventuelt retningslinjer for bruk av mobil på 
skolearrangementer. 

   
4. Runden 

17. mai-komite: 
- Planlegging godt i gang 
- I år er Bogstad skole er 20 år i 2025 
- Informasjon om hvor i 17. mai toget kommer slutten av mars, kan bety at 

morgenarrangementet blir avkortet på skolen 
- Mangler premier til lotteri 
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o Innspill om å ha kakelotteri 
o Innspill om å kunne levere inn brukte leker i god stand til lykkehjulet 

 

AKS 

Forespørsel fra Kreativerksted (SteƯi Moorfield) 
- Har hatt opplegg på skolen som er en del AKS, men ikke for 4.-7. trinn 
- Ønsker å ha et ekstra tilbud til AKS, betalt, AKS har ikke vært så interessert. 
- Tilbakemelding tiL Kreativerksted at det ikke er innenfor FAU sitt mandat å legge til 

rette for denne type kurs, dette er det AKS som vurderer. 

Foreldreundersøkelse: 

- I år er det ingen undersøkelse i regi av Oslo Kommune om AKS. FAU undersøker 
mulighet for at AKS på Bogstad gjennomfører egen undersøkelse.  

Representanter til FAU neste år 

- Lurt å starte tidlig å rekruttere nye FAU-representanter 
o Være tydelig på hva det innebærer å være FAU-representant på ulike trinn 

- Informasjon ligger på nettsidene 
- Alle i FAU gjør en innsats med å spørre folk om de kunne tenke å sitte i FAU 

Neste møte: 

- 23. april 


